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Första spadtaget för ett
nytt Folkets Hus i Bollsta

Det första spadtaget för ett
återuppbyggt FH har grävts i
ånger-manländska Bollsta.
Efter fjolårets påskbrand har
man äntligen börjat att bygga.
Lars-Åke Frykholm.
ordförande i föreningen
fortsätter också sin krönika i
tidningen Fölkets Hus om det
slitsamma arbetet med att
bygga upp ett nytt Folkets
Hus i Bollsta.
Tidigare krönikor har varit
införda i tidningen Folkets
Hus 5 . 6. 7. 8. 9. 10. under
1987
Äntligen har vi satt den
förnicklade spaden i jorden.
Den ska naturligtvis placeras
väl synlig när bygget är klart.
Bo Larsson på FHR har klarat
av pappersexercisen med
statens
samlingslokaldelegation

Det innebar att vi far bidrag från
SSD men vi far också inrätta
oss i kön. som för närvarande
är tre till fyra år. SSD får
alldeles för lite pengar.

Kön kunde kortas ordentligt.
Personligen tycker jag att en
brand skuile räknas som force
majour och ge förtur i kön. Det

.Vi hade även fått förslag om att bygga med takpris.
Hade vi då exempelvis lejt den firman till bvgge hade vi
fått prutat bort 2 miljoner på slutet som förmodligen gett
sämre golv. väggar och utsmyckning. Med andra ord alla
detaljer som ger pricken över i et.

Vi provkörde en 35 mm barn-film och fick fullsatt.
Tydligen har vi väckt ett intresse med 16 mm filmerna. Vi
fick annonsera gratis i Konsums flygblad och det gav en
bra effekt.
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inträffar väl en brand högst en
gång per ar sa det skulle vål
knappast påverka situationen.
Brand är väl en katastrof som
inte ar påverkbar'

Försäkringsförhandlingarna
med Folksams representant
Karl-Erik Norlander angående
täckningsbidrag är klara. Det
utgår fran resultatet ett ar bakåt
före branden. Utöver detta tas
hänsyn till dokumenterade
trender i utvecklingen.

Vi hade till exempel under
beräkningsåret höjt
entreavgiften på dans från 50
till 60 kronor och ökat
publikantalet. Den trenden i
intäkterna räknades in.

Karl-Erik Nordlund var väl
påläst när vi enades om
policyn, och efter två tlmmar var
vi överens om storle ken på
summan. Folksams stöd har
varit ovärderligt efter branden,
och v i har känt oss rättvist
behandlade.

Upphandlingen av
byggentreprenaden var
spännande. Skulle
byggkostnaderna följa
detaljkalkylen vi beställt

Gapet mellan högsta och lägsta
anbud var över 2 miljoner. Men
lägsta anbudet höll
ostnadskaikvlen. Uppdraget
gick till Hallström &.Nisses

Ådalen höll pa att bli offer för de nya träpatronerna igen.
I Bollstabruk var 50 arbetstillfällen hotade i första
omgången på Graningeverkens såg. Koncernledningen
och skogsvaltningen har aldrig överlevt SCA:s
björnkram.

Styckmordet pa Graningeverken uteblev på grund av
folkstormen. SCA chefen och VD:n för Operan Bo Rydin
och MoDo-chefen Mats Carlgren som äger Bukowskis vill
väl undvika att bli kända som obducenterna från Ådaien.

Reklamdebatten går vidare Bengt Göranson är snart den
enda som slår emot reklamevanglisterna. Jag såg att TV-
journalisterna störtade ut från TV huset och gjorde ett
proreklaminslag från ett möte med 50 personer av
branchfolk.

I Ådalen behövs det folkstorm innan TVjournalisterna rör
på sig är det reklam TV i media diet gäller är det inga
problem eftersom det beror journalisternas
arbetsmarknad

LARS-ÅKE FRYKHOLM
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